
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmødet Vig skole 
 

Sted og 
tidspunkt 

Fysisk på skolen onsdag d. 26.01.21 kl. 17.00-19.30 

Deltagere Forældre: Vicki Porsild, Maria Jakobsen, Tanja Jensen, Mie Krogh, 
Lonnie Kristensen 
Elever: Melanie Asferg og Emilie Henriksen  
Medarbejdere: Thomas Jeppesen og Mads Kevings 
Ledelse: Yvonne Birkedal, Lone Marcussen, Ib Kristensen, Rasmus 
Christensen 

Afbud/fravær Melanie, Emilie, Lonnie, Mie, Tanja 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden og referatet fra sidste møde. 

Ansvarlig Maria, 5 minutter 

Referat fra 
sidste møde 

Godkendt 

 

Punkt 2 Orientering 

Ansvarlig og tid Maria, 20 minutter 

Formål At give alle mulighed for at orientere. 
 

Referat Ledelsen:  
Vi har haft to artikler i avisen vedr. pladsudfordringer og det sociale 
kompendie.  
Corona udfordrer stadig både børn og voksne. Stor ros til alle 
ansatte der bliver hjulpet og taget klasser, når der er behov. 
Vi har ansat Janne til udskolingen, Gitte til mellemtrinnet, Steen til 
mellemtrinnet. Steen er dog sprunget i målet desværre. Vi har også 
ansat Sigurd til indskolingen. 
Der er stor opmærksomhed på mellemformer i vores kommune. Der 
oprettes en klasse i Asnæs hvor eleverne visiteres til. 
Der er to kommunale hovedområder i skoleplanen næste år: 
Omlægning af undervisning i specialtilbud og læse/sprog strategien. 
Der er valg til skolebestyrelsen til foråret. 
21/9 møde med politikerne 24/11 fælles møde med alle 
skolebestyrelsesformænd og BU udvalget 
På torsdag i næste uge får vi besøg af den nye borgmester. 
Specialklasserækken: 
Vi er en uge bagud med Corona så det er først i denne uge de 
oplever at mange børn og voksne mangler. Der ud over er der 
visitationsmøder til det kommende skoleår. 

 

Punkt 3 Høringssvar kvalitetsrapport I folkeskolen 

Ansvarlig og tid IK, 20 min 

Formål Se bilag 
 

Referat Herrestrup er taget ud af gennemsnittet for  
Vi er nysgerrige på om specialklasserækkens karakter trækker ned i 
gennemsnittet på Vig skoles samlede karakter. Det er muligvis ikke 
en mulighed da vi har samme skolenummer, måske kan der laves en 
manuel beregning og skrive det ind i rapporten. 



 

 

Faglig trivsel er stort set ens hos drenge og piger i 4. klasse og 
derefter ser vi et fald. Hvordan kan vi opretholde en interesse i at 
fordybe sig? 
Positivt med nedsat timetal der bruges til to-lærer timer.  
 

 

Punkt 4 Gratis skolemorgenmad 

Ansvarlig og tid Alle, 20 min 

Formål Drøftelse 
Se bilag 
 

Referat Diabetesforeningen på Sjælland, fødevarebanken og sundhed i vores 
kommune. Interesse for et samarbejde med morgenmad på 
skolerne. 
Hvad kræver det af ressourcer personalemæssigt. Hvad har vi af 
økonomi til evt. at supplere op med så der er det samme? Kan man 
tænke de store elever ind som en ressource til at drive dette? 
Sociale fordele?  
Det er vigtigt at det kommer nede fra ellers lever det ikke så længe. 
Der skal gives besked i feb. om vi ønsker at sige ja. 
I indskolingen vil det være en konkurrent til morgen SFO. 
Vi skal spørge om der er nogen der har lyst til at løse denne opgave? 
Pædagogerne undersøger om der er et behov hos eleverne.  
Det drøftes på MED og derefter træffer vi en beslutning. 
  

 

Punkt 5 Høringssvar bygninger 

Ansvarlig og tid IK, 20 min 

Formål Se bilag 
 

Referat Det har ikke været et ønske fra skolens side med denne 
centralisering. Tvært imod ønsker vi at få den udvendige 
vedligehold lagt ud til os selv. Tanken er at ved at lægge det 
centralt, så undgår man de straks påbud der pt kommer specielt på 
skoleområdet. 
Det er så vigtigt at have et indgående kendskab til bygningerne og 
dermed handle med rettidig omhu så det ikke medføre endnu flere 
straks påbud. Der opstår et engagement når man er ”herre i eget 
hus” og det fratager man ved at lave det centralt. 
Vi frygter at vi kommer til at skulle ansøge i flere eksemplarer i 
stedet for at kunne handle hurtigt. Det bliver bureaukratisk og den 
der skal træffe beslutningen om vi får eller ikke får har ikke 
kendskab til den enkelte matrikel.  
Sæt skolerne fri. 
Yvonne og Maria skriver et høringssvar sammen med Thomas. 

 

Punkt 6 Ansøgning til nedsat timetal 

Ansvarlig og tid IK, 20 min 

Formål Se bilag 
 



 

 

Referat Vi søgte sidst år om nedsat timetal på 4-9 klassetrin og vi har 
prioriteret at have svømning i 4-6 klasse. Valgmulighed for 6. årgang 
med svømning eller it teknisk. 
 
Linjefag: Vi er ved at evaluere linjefagsordningen. 7. årgang er 
sluset ind på linjefagene her efter jul. 

 
 
 

 
Punkter til møder i dette skoleår: 



 

 

Underskrift for deltagelse af Skolebestyrelsesmøde 
 

Dato for afholdelse: 27.10.21 

Der skal underskrives over navnet. 

1.  

Maria Jakobsen 

2.  

Mie Krogh  

3.  

Lonnie Kristensen 

4.  

Vicki Porsild  

5.  

Tanja Jensen 

6.  

Thomas Jeppesen 

7.  

Mads Kevings 

8.  

Delyar Khalil 

9.  

Stina Jensen 

10.  

Yvonne Birkedal 

11. 

Ib Kristensen 

12.  

Lone Marcussen 

13.  

Rasmus Christensen 


